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Een jaar geleden maakten de zes raadsfracties in Nederweert een belangrijke afspraak met 
elkaar. Zij besloten over hun eigen schaduw heen te stappen en als één gezicht naar buiten 
te treden. Samen wilden zij laten zien wat de gemeenteraad als hoogste bestuursorgaan 
voor Nederweert en zijn inwoners doet. 

Het bleef niet bij woorden.

Het afgelopen jaar maakte de raad serieus werk van deze raadscommunicatie. In het 
Gemeente Contact en op Nederweert24 kunt u elke zes weken lezen waar de gemeenteraad 
mee bezig is. Welke besluiten de 17 raadsleden gezamenlijk nemen en wat die voor u 
als inwoner of ondernemer betekenen. In dit jaarverslag zetten we de belangrijkste 
raadsbesluiten en -activiteiten van het voorbije politieke jaar nog eens op een rij. 

Daarnaast stellen de fractievoorzitters van de zes politieke partijen zich nogmaals aan u 
voor: Antoine Hekers (CDA), Marcel Vossen (JAN), Marijn Teunissen (Nederweerter VVD), 
Martin van Montfort (D66), Jan van Nierop (Nederweert Anders) en Marieke Manders 
(GroenLinks). Wie zijn zij, waar staan zij voor en wat drijft hen in hun raadswerk? Waar 
maakten de fracties zich het afgelopen jaar sterk voor? En hoe kijken zij naar de toekomst 
van Nederweert. Persoonlijke verhalen met een duidelijke boodschap.  

Goede raadscommunicatie is een belangrijk middel om de afstand tussen inwoners en 
politiek te verkleinen. Het is goed om te zien dat de raad deze handschoen zelf heeft 
opgepakt. Dit jaarverslag is daar een mooi voorbeeld van. 

Als het om communicatie met de gemeente gaat, geven inwoners zelf ook het goede 
voorbeeld, heb ik gemerkt. Ook zij waren het voorbije jaar duidelijk zichtbaar. De publieke 
tribune zat regelmatig vol. Diverse inwoners maakten gebruik van hun recht om in te 
spreken tijdens de raadsvergadering. Voorafgaande aan het politieke debat deelden zij 
hun mening over onderwerpen die er voor hen toe doen. Zoals de verkeersveiligheid op de 
provinciale wegen. De zorgen over zware industrie op Aan Veertien. Of het interim-beleid 
voor de veehouderij. Hun bijdragen waren duidelijk, goed onderbouwd en respectvol. De 
raad luisterde en nam hun inbreng mee in de besluitvorming. Zo hoort het in een lokale 
democratie te gaan. We hebben elkaar nodig om tot het beste resultaat te komen. 
Samen maken wij Nederweert.

Ik wens u veel leesplezier!

Burgemeester Birgit Op de Laak
Voorzitter van de gemeenteraad

Beste inwoner,



Met de voeten in de klei voor een 
leefbaar Nederweert

Antoine Hekers, fractievoorzitter CDA Nederweert

Antoine Hekers belichaamt als geen ander waar het CDA in Nederweert voor staat. De voeten in de 
klei. Dienstbaar aan de gemeenschap. “Het gaat niet om mij”, zegt hij. “Alleen het algemeen belang 
telt. De mensen om me heen die samen de gemeente Nederweert vormen.”

Goedbeschouwd is er voor de fractieleider van het CDA maar één thema waar in deze raadsperiode 
alles om draait. Leefbaarheid. Nederweert moet een aantrekkelijke gemeente zijn om in te wonen, 
werken en recreëren. Het afgelopen halfjaar stond het vizier van de partij gericht op twee pijlers die 
bepalend zijn voor de leefbaarheid: woningbouw en de transitie van het buitengebied.

V.l.n.r. Mark Hoeben, Antoine Hekers, Eric van der Putten, 
Frank Kurstjens, Rolf Verheijen, Charlot Koppen.

Bouwen en nog eens bouwen

Om de kernen leefbaar te houden, zijn er tot 2030 jaarlijks 100 nieuwe woningen nodig voor alle 
doelgroepen. “Als er geen nieuwe huizen worden gebouwd trekken jongeren weg uit de dorpen, met 
als gevolg dat ook het voortbestaan van verenigingen, scholen en andere voorzieningen in gevaar 
komt. Om maar aan te geven hoe belangrijk woningbouw is”, zegt Antoine. De CDA-voorman is 
dan ook blij dat wethouder Boris Meessen serieus werk maakt van het majeure programma Wonen 
dat de raad eerder heeft vastgesteld. “Denk bijvoorbeeld aan de plannen voor 132 woningen op 
Staat in Nederweert. Ruim zestig huizen met standplaatsen voor woonwagens aan de Gutjesweg 
in Budschop. De bouw van zo’n twintig woningen in het plan De Peelwachter in Ospel. Of negen 
starterswoningen aan de Graanmolen in Leveroy. De komende jaren krijgt elke kern er een straatje 
bij. Zo houden we de leefbaarheid in onze gemeente op peil. Mooi om te zien is dat in Leveroy zeven 
van de negen kavels verkocht zijn aan jonge stellen uit het dorp. Dat maakt dit plan echt tot een 
aanwinst”, zegt Antoine.

Transitie van buitengebied

Daarnaast ligt er voor Nederweert nog een andere, grote opgave. Om de luchtkwaliteit te verbeteren en 
het stikstofprobleem op te lossen, moet de gemeente het buitengebied duurzaam gaan inrichten. Vijftig 
agrariërs  hebben zich op dit moment aangemeld voor de landelijke opkoopregeling. Zij overwegen 

te stoppen met hun bedrijf. Het CDA 
vindt het belangrijk dat de gemeente 
deze ondernemers perspectief 
biedt en helpt bij de omschakeling 
naar andere activiteiten. Antoine: 
“In de raadsvergadering van juni 
hebben we daarom ingestemd met 
het interim-beleid voor vrijkomende 
agrarische gebouwen. Door middel 
van gebiedspaspoorten wordt het 
voor initiatiefnemers duidelijk wat 
er op welke plek in het buitengebied 
wel en niet is toegestaan. Op die 
manier zorgen we voor variatie en 



een evenwichtige spreiding van functies en voorkomen we dat er activiteiten plaatsvinden waar we 
achteraf spijt van krijgen. Niemand zit natuurlijk te wachten op tien nieuwe B&B’s, caravanstallingen 
of locaties voor arbeidsmigranten. De activiteiten moeten passen in het buitengebied. Alleen zó 
houden we het platteland leefbaar.”

Tegelijkertijd mag Nederweert veehouders die door willen gaan met hun bedrijf niet in de kou 
laten staan, vindt het CDA.  Met het interim-beleid voor de veehouderij, dat de raad in dezelfde 
vergadering in juni vaststelde, blijft bedrijfsuitbreiding - zij het onder strikte voorwaarden - 
mogelijk. Antoine: “Wij blijven opkomen voor de sector die ons land na de oorlog weer heeft 
opgebouwd. Onze boeren zijn enorm belangrijk voor de werkgelegenheid en de innovatiekracht 
van onze gemeente en de regio. Als een veehouder stopt met zijn bedrijf, merken diverse bedrijven 
eromheen daar ook de gevolgen van. Denk aan de veearts, de transporteur of de leverancier van 
bedrijfselektronica”, zegt de mede-eigenaar van varkenshandel Hekers & Koppen die bij de vorige 
raadsverkiezingen in 2022 bijna 1100 voorkeursstemmen kreeg.

Tussen de mensen

Van zijn vader Twan, die 22 jaar gemeenteraadslid was, leerde hij dat het leven pas waarde krijgt 
wanneer je er voor een ander bent. Als raadslid kan Antoine niet alleen voor Ospel, maar voor 
de hele gemeente van betekenis zijn. De verenigingsman voelt zich thuis binnen het CDA, bij zijn 
fractiegenoten Charlot Koppen, Rolf Verheijen, Eric van der Putten, Mark Hoeben en Frank Kurstjens 
die net als hij tussen de mensen staan. “Met de voeten in de klei voor een leefbaar Nederweert.”



Kennis van zaken en het hart bij 
Nederweert

Marcel Vossen, fractievoorzitter JAN

De lokale politiek stroomt door 
zijn aderen. Vader Tjeu Vossen 
stond in 1970 als boekhouder 
mee aan de wieg van Jongeren 
Akkoord Nederweert. “De 
fractievergaderingen waren bij ons 
thuis aan de Schoolstraat. Ik zie de 
heren nog zitten op zondagmorgen. 
Een sigaar in de mond en een 
borreltje erbij. Daar moet het zaadje 
bij mij zijn geplant. De behoefte om 
mensen in Nederweert verder te 
helpen. In de jaren erna luisterde 
ik als toehoorder steeds vaker mee 
en kreeg ik de smaak te pakken. 
Na het overlijden van raadslid Jan 
Claessens werd ik gevraagd om zijn 
plek in de raad over te nemen. Dat is 
nu twintig jaar geleden. Het voelde 
en voelt nog steeds als een eer.”

V.l.n.r. Kevin Bax, Marcel Vossen, Peter van Lierop, Carin Sieben.

Sinds februari 2004 zit Marcel Vossen onafgebroken in de gemeenteraad. De fractievoorzitter van 
coalitiepartij JAN staat bekend om zijn kennis van zaken. “Het raadslidmaatschap is allesbehalve 
vrijblijvend”, zegt hij. “Het is belangrijk dat je er staat en je inzet voor de inwoners. Ik vind het leuk 
en voel het ook als mijn plicht om de ontwikkelingen om me heen te volgen en alles tot in detail uit te 
zoeken. Daarbij ga ik graag met open vizier het gesprek aan met burgers om te weten wat er leeft. 
Zo kom je na een zorgvuldige belangenafweging tot een goed besluit.”

Een brug te ver

Eenvoudig is dat niet, zo bleek ook het afgelopen half jaar. Vanwege explosief gestegen kosten 
zag een meerderheid van de raad zich deze zomer genoodzaakt om de geplande fietsbrug  over de 
N275 in de ijskast te zetten. Zo ook JAN. De coalitiefractie wil niet dat inwoners morgen de rekening 
moeten betalen van keuzes die de raad vandaag maakt. Omdat verkeersveiligheid zo’n belangrijk 
thema is, blijft Nederweert de verkeerssituatie op de provinciale weg de komende jaren nauwlettend 
volgen. Richting de toekomst blijft een fietsbrug ook ónze nadrukkelijke wens.”
“Ook Budschop laten we niet in de kou staan. Daarom heeft de raad op ons initiatief een werkkrediet 
van een miljoen euro beschikbaar gesteld om het bestaande kruispunt bij Brug 15 veiliger te maken”, 
zegt Marcel die samen met Kevin Bax, Carin Sieben en Peter van Lierop de raadsfractie van JAN 
vormt. 



Tijd om door te pakken

Op verschillende terreinen probeert zijn partij de mensen in Nederweert verder te helpen. 
Bijvoorbeeld door nieuwe woningen te laten bouwen zodat de kernen leefbaar blijven. Tot 2030 
moeten er 800 huizen bijkomen, zo heeft de raad zich in het majeure project Wonen ten doel 
gesteld. “In dit verband kijken we uit naar de bouwplannen voor Staat, de uitvoering van het 
Carisplan en de gebiedsontwikkelingen bij het voetbalterrein in Ospel en de Gutjesweg in Budschop. 
Dankzij de ondersteuning van een extern projectbureau kunnen we nu vaart zetten achter onze 
ambities. En dat is hard nodig. Plannen bedenken is mooi, maar het is nu tijd om door te pakken, 
zegt Marcel die werkt als productieleider bij een poedercoatbedrijf en in 2017 werd geridderd voor 
zijn jarenlange raadswerk en zijn inzet voor de taekwondosport in Nederland. 

Iets terugdoen 

Als lokale partij komt JAN van oudsher op voor mensen die het minder voor de wind gaat. 
“Nederweert staat er financieel zo goed voor dat we vonden dat we iets terug moesten doen voor 
onze inwoners. De gemeenteraad ging hier eind vorig jaar mee akkoord. Alle huishoudens krijgen in 
2024 een korting van 100 euro op hun gemeentelijke belastingaanslag. Deze werd verrekend via de 
afvalstoffenheffing en wordt mede mogelijk gemaakt door het afschaffen van de hondenbelasting.” 
Richting de toekomst mag JAN wel wat vaker op de trom slaan, vindt Marcel. “We zijn nog te 
bescheiden. Ook de kleinere projecten waarvoor we ons hebben ingespannen, mogen we gerust eens 
benoemen. Ik noem het vergroenen van het Raadhuisplein. Of het opknappen van de begraafplaats 
aan Kreyel.”

Supporters 

Veranderingen in gang zetten. Nederweert verder helpen. Het blijft het mooiste aan zijn werk. 
Marcel kreeg het mee van zijn vader en geeft deze les weer door. Zijn vrouw Jessica en twee 
dochters volgen zijn verrichtingen in de raad op de voet. Dochter Jamie (20) is bestuurssecretaris 
van JAN en stond bij de vorige verkiezingen op de kandidatenlijst. Marcel lacht: “Maar mijn grootste 
supporter is mijn moeder. Als vrijwilligster stond Maria altijd midden in het leven. Tussen de mensen. 
Van haar heb ik geleerd hoe het voelt om klaar te staan voor een ander.”



Raadsuitstapje naar Someren
29 september 2023

Cursus Politiek Actief 
maart en april 2024

Raadsvergadering (begroting 2024) 
7 november 2023

Aanplant toekomstgericht bos Banendijk 
12 december 2023

Informatieavond toerisme bij 
camperplaats Anselberg
4 maart 2024



‘Ondernemers ruimte bieden om 
te groeien’

Marijn Teunissen, fractievoorzitter Nederweerter VVD:

Als tiener werd hij gegrepen door de verkiezingsdebatten op tv. De jonge Marijn zag de lijsttrekkers 
met elkaar in discussie gaan over allerlei onderwerpen waar mensen mee te maken krijgen. 
Woningbouw, wegen, geld, zorg, onderwijs, sport, noem het maar op. “Daar is het begonnen, 
veertien jaar geleden, op mijn slaapkamer voor de tv. Mijn interesse in de politiek. Vanuit je eigen 
overtuiging problemen oplossen, het leek me prachtig.”
 
Het belang van een sterke economie

De keuze voor een partij was snel gemaakt.  In 2017, net achttien jaar, werd Marijn lid van de VVD. 
Het liberale gedachtegoed sprak hem aan. In alle vrijheid je mening vormen en naar de wereld 
kijken. Problemen pragmatisch oplossen.  “Al snel kwam ik erachter hoe makkelijk het was om me 
ook lokaal in te zetten voor de goede zaak. De Nederweerter VVD zet zich van oudsher in voor een 
sterke economie. Die zorgt voor werkgelegenheid en brengt leven in de brouwerij. Denk aan winkels, 
cafés en restaurants, maar ook aan activiteiten die mensen verbinden en de gemeenschap tot bloei 
brengen. Heel belangrijk voor de leefbaarheid dus”, zegt Marijn die sinds 2022 deel uitmaakt van de 
gemeenteraad en onlangs Hans van Lierop afloste als fractievoorzitter.  

Ruimte om te ondernemen

De Omgevingsvisie kernen en bedrijventerreinen, die de raad afgelopen november vaststelde, biedt 
Nederweerter ondernemers ruimte om te groeien. Mede op verzoek van de Nederweerter VVD 
gaat de gemeente nu op zoek naar een geschikte locatie voor de aanleg van een nieuw, duurzaam 
bedrijventerrein van circa 15 hectare. Voor grootschalige distributiecentra en zware industrie 
is hier geen plaats, het nieuwe terrein wordt afgestemd op de wensen en behoeften van lokale 
ondernemers. “De bedrijfskavels in Nederweert zijn nagenoeg op. Geen goede zaak, want stilstand 
is achteruitgang. Door extra bedrijfsruimte te creëren, geven we lokale ondernemers de kans om 
binnen onze gemeente een stap extra te zetten. Daarom zijn we blij met de omgevingsvisie waarin 
dit is vastgelegd.”

Hans van Lierop was tot 1 juli 2024 fractievoorzitter van de Nederweerter VVD 
en had zijn taken bij het maken van dit raadsverslag reeds neergelegd. Marijn 
Teunissen (foto) volgde hem op en vormt nu samen met Roeland Schelfhout de 
tweemansfractie van de Nederweerter VVD.

Boost voor het centrum

De Nederweerter VVD draagt 
álle ondernemers een warm hart 
toe, dus ook de winkeliers in het 
centrum. Marijn: “Vanuit die 
gedachte hebben we ons sterk 
gemaakt voor de herinrichting 
van de Lambertushof die na 
de zomer van start gaat. Een 
onderdeel van het majeur 
programma Economische 
Gebiedsontwikkeling dat de raad 
in november heeft vastgesteld. 



De gemeente gaat de Lambertushof groener, aantrekkelijker en beter toegankelijk maken, waardoor 
het centrum een boost krijgt. Niet alleen fijn voor ondernemers, maar ook voor inwoners en bezoekers 
die er winkelen, parkeren en verblijven”, zegt Marijn die in het dagelijks leven als inkoper werkt bij een 
grote producent van medische systemen in Best. 

Minder praten, meer doen

Sinds deze zomer vormt hij samen met Roeland Schelfhout (de opvolger van Hans van Lierop) de 
coalitiefractie van de Nederweerter VVD. In zijn nieuwe rol als fractieleider is Marijn vastbesloten 
om uit de schaduw te stappen en vaker zijn stem te laten horen. “Als raadslid draai je mee aan de 
knoppen en kun je invloed uitoefenen op de besluiten. Dat vind ik zo mooi aan het politieke werk. 
Het voelt goed om dat bij de Nederweerter VVD te doen, samen met jonge mensen en leden van het 
eerste uur. Onze partij bestaat 40 jaar. Oprichter Lee Timmermans is er nog steeds bij. Hoe mooi is 
dat!”

Nederweert is een fijne gemeente om in te wonen, werken en recreëren, constateert Marijn. “Veel 
dingen gaan al goed, maar er blijft natuurlijk altijd ruimte voor verbetering. Samen moeten we 
ervoor zorgen dat de plannen die op papier staan ook werkelijkheid worden. Daar gaan wij als partij 
voor en daar lever ik als raadslid graag mijn bijdrage aan. In de schijnwerpers staan is voor mij geen 
doel, maar part of the game. Ik ben niet zo van de toeters en bellen, blijf graag dicht bij mezelf. Ik 
wil Nederweert graag vooruit helpen. Dat wil zeggen: niet teveel praten, maar vooral doen.”



‘We hebben elkaar nodig, 
samen bereiken we meer’

Martin van Montfort, fractievoorzitter D66 Nederweert:

In 2010, toen hij voor het eerst mocht stemmen voor de gemeenteraadsverkiezingen, kwam hij 
erachter dat geen enkele partij hem aansprak. “In de verkiezingsprogramma’s en debatten miste 
ik aandacht voor gezondheid. Voor sport en bewegen. Voor een groene, duurzame leefomgeving. 
En voor voetgangers en fietsers die kwetsbaar zijn in het verkeer. Kortom, gezondheid in de meest 
brede zin van het woord.”

Martin van Montfort liet het niet bij die constatering. Nog dezelfde maand werd de economiestudent 
lid van D66. Als Jonge Democraat verbreedde hij zijn kennis en leerde hij debatteren. Vijf jaar later, 
in 2015, stond Martin met vier geestverwanten aan de wieg van D66 Nederweert. Klaar om bij te 
dragen aan de maatschappij, zoals zijn ouders hem meegaven. Inmiddels zit de Nederweertenaar 
op de helft van zijn tweede raadsperiode. Vol energie en met zichtbaar plezier strijdt de 
fractievoorzitter samen met zijn politieke collega Peter Koolen voor de thema’s die er voor D66 toe 
doen. 

In de bres voor kwetsbare verkeersdeelnemers

Toen Martin afgelopen voorjaar hoorde dat de twee geplande fietsbruggen (bij McDonalds en over 
de Zuid-Willemsvaart) vanwege te hoge kosten geschrapt werden uit het miljoenenproject voor de 
N275-N266, aarzelde hij geen moment. Hij reed naar het provinciehuis in Maastricht om extra geld 
los te weken. Daarbij moest ook Nederweert haar belofte houden, zo bepleitte hij in de raad. 

Even leek het erop dat de veilige oversteek 
over de N275 er toch zou komen, maar in juli 
besloot een meerderheid van de raad om er 
toch van af te zien en de aanleg van deze 
brug in de ijskast te zetten. “De provincie 
wil haar deel van de kosten betalen, maar 
de Nederweerter coalitiepartijen zijn niet 
bereid om de gemeentelijke bijdrage op 
tafel te leggen”, zegt Martin. Hij betreurt 
dit raadsbesluit. “De gemeente heeft 
meer dan genoeg geld op de bank staan, 
de financiële positie is de laatste jaren 
alleen nog maar beter geworden. Onze 
inwoners hebben er recht op dat die 
middelen geïnvesteerd worden in zaken die 
de gemeenschap ten goede komen. Zoals 
de twee bruggen voor langzaam verkeer. 
Dagelijks fietsen ruim 2000 scholieren 
tussen Nederweert en Weert. Die moeten 
veilig kunnen oversteken.”

Martin van Montfort (foto) vormt samen met Peter Koolen de 
tweemansfractie van D66 Nederweert.



De veiligheid van kwetsbare verkeersdeelnemers staat voor D66 bovenaan de agenda. Daarom ben 
ik blij dat de fietsstroken op onder meer de Ospelseweg in Budschop weer zijn teruggekeerd. Vier 
jaar hebben we daarvoor gestreden. En met succes.”

Eerlijke belasting

Ook het raadsbesluit om de hondenbelasting per 1 januari van dit jaar af te schaffen, geeft hem 
voldoening. “Met de opbrengst van deze belasting financierde de gemeente ook projecten die niks 
met honden te maken hebben. Dat is natuurlijk niet fair richting hondeneigenaren. Wij zijn voor een 
eerlijke belasting voor inwoners. Daar hebben we ons jaren sterk voor gemaakt en we zijn blij dat dit 
is gelukt. Vanuit diezelfde overtuiging willen we ook graag een ander systeem voor de rioolheffing. 
Nu maakt het geen verschil of je veel of weinig water op het riool loost: iedereen betaalt hetzelfde. 
Dat moet eerlijker, vinden wij.”

Investeren in gezondheid

D66 wil dat de gemeente Nederweert meer vaart zet achter projecten die de gezondheid van 
inwoners verbeteren. Zoals goede sportvoorzieningen in alle kernen. “Ook het afgelopen halfjaar 
hebben we regelmatig aandacht gevraagd voor het behoud van een gymzaal in Ospel. Zolang 
er geen goed alternatief is voor het bestaande gebouw, stemmen wij niet in met sloop. Het dorp 
heeft recht op een volwaardige sportzaal.” Ook Bengele Beweegt, het project dat het sportaanbod, 
maar ook de mensen, in Nederweert met elkaar wil verbinden, ligt in zijn ogen te lang stil. “Het is 
belangrijk dat we investeren in de gezondheid van mensen. Als het met onze huidige, ambtelijke 
capaciteit niet lukt om projecten van de grond te tillen, moeten er van buiten maar handjes bij. Zo 
simpel is het.”

Samen bereiken we meer

Het is Martin van Montfort ten voeten uit. Ook nu D66 oppositie voert, speelt hij het politieke 
spel zoals het hoort. Scherp, maar constructief. “Het heeft geen zin om tegen de coalitie te gaan 
schreeuwen. Dat zit niet in mijn aard en levert ook niks op. Bij de laatste begrotingsbehandeling 
werden de moties en amendementen in verschillende samenstellingen ingediend. En zo hoort het 
ook. We hebben elkaar nodig, samen kunnen we voor Nederweert veel meer bereiken.”



‘Alles draait om de gezondheid 
van onze inwoners’

Jan van Nierop, fractievoorzitter van Nederweert Anders

‘Wees goed voor mensen die het minder goed hebben dan jij’, zo gaven zijn ouders hem mee. Tot op 
de dag van vandaag brengt Jan van Nierop (68) deze levensles in de praktijk. Als directeur van het 
Kwadrant in Weert en later ook als bestuursvoorzitter van het DaCapo College in Sittard maakte hij 
zich sterk voor leerlingen voor wie succes in het leven minder vanzelfsprekend is. 

Goed zijn voor de mensen om je heen. Sinds 2016 vormt het de drijfveer voor zijn werk in de 
gemeenteraad van Nederweert. Samen met collega Els Vaes met wie hij de oppositiefractie van 
Nederweert Anders vormt, spant Jan van Nierop zich in voor de gezondheid van alle inwoners. 
Gezondheid in de breedste zin van het woord. “We willen ervoor zorgen dat het goed gaat met 
mensen. Dat ze fysiek en mentaal gezond zijn. Schone lucht inademen. Zich niet achtergesteld 
voelen. Maar ook dat mensen ruimte hebben om elkaar te ontmoeten en samen te ontspannen. 
Daarom vinden we de komst van de nieuwe Pinnenhof zo belangrijk. Afgelopen december stelde 
de raad het krediet beschikbaar voor de bouw van dit moderne huis voor de gemeenschap van 
Nederweert. Daar zijn we blij mee. Tegelijkertijd moeten we ervoor zorgen dat ook de andere 
dorpshuizen in onze gemeente op peil blijven.”

Goed zijn voor mensen betekent voor Nederweert Anders ook dat er voor jong en oud een plek moet 
zijn om te wonen. “De afgelopen maanden hebben we ons sterk gemaakt voor meer woningbouw 
voor alle doelgroepen in de kernen. Vooral voor kwetsbare doelgroepen, de inwoners met een 
smallere beurs. Ook zij hebben recht op een goede, betaalbare woonruimte.”

Het belang van samenwerken

Bij de opgaven waar Nederweert en de regio 
voor staan moet de gemeente veel meer dan nu 
de krachten bundelen, vindt Nederweert Anders. 
“Schaalvergroting is voor ons niet de oplossing, 
samenwerking wel”, stelt Jan van Nierop. 
Afgelopen april gaf de raad het college via een 
(mede door Nederweert Anders ingediende) 
motie opdracht om mee te helpen aan de 
verdere groei en ontwikkeling van de techregio 
Brainport. Bijvoorbeeld door de infrastructuur te 
verbeteren of samen met Weert ruimte te bieden 
voor woningbouw. “De wereld houdt niet op 
bij Nederweert, we moeten de blik naar buiten 
richten”, zegt de geboren Utrechter die met zijn 
vrouw Sjannie al 25 jaar in Nederweert woont 
en tegenwoordig adviseur is voor het vmbo-
techniekonderwijs in Nederland. 

Els Vaes en Jan van Nierop vormen samen de 
tweemansfractie van Nederweert Anders.



Gemiste kans 

Samenwerking is ook nodig bij de inrichting van het buitengebied, zo gaat hij verder. “Doordat 
veel agrariërs de komende jaren gaan stoppen met hun bedrijf komen er tienduizenden hectaren 
landbouwgrond vrij. Dat plaatst Nederweert voor een immense uitdaging. Bij de inrichting van het 
landschap vinden wij het belangrijk dat alle belangen, dus ook die van de boeren, zorgvuldig worden 
gewogen en met elkaar in balans worden gebracht. Dat vraagt om nauwe samenwerking. Zowel 
binnen onze gemeente als daarbuiten.”

In dit kader vindt Jan van Nierop het “een gemiste kans” dat de zes partijen in de gemeenteraad in 
2022, bij de aanvang van deze raadsperiode, geen raadsakkoord hebben gesloten. “Daarin spreek 
je samen af wat belangrijk is voor Nederweert. Het is jammer dat dit niet is gelukt. Op onderdelen 
mag je best van mening verschillen, maar op de hoofdlijnen zouden de coalitie en oppositie naast in 
plaats van tegenover elkaar moeten staan.”

Voorrecht

Aan energie geen gebrek. Om de belangen van Nederweert goed te kunnen behartigen, staat Jan 
van Nierop midden in de lokale gemeenschap. Jan is interim-voorzitter van Merefeldia en voorzitter 
van de stichting Vrienden van de Toren. Daarnaast maakt hij de roosters voor Meet en Meal, de 
culinaire activiteit die Nederweertenaren van alle lagen met elkaar verbindt. Besturen is zijn passie. 
Zaken regelen, mensen samenbrengen en in hun kracht zetten. Goed doen voor de mensen van 
Nederweert. “Ik ben trots dat ik raadslid mag zijn. Dit werk voelt voor mij echt als een voorrecht.”



Informatieavond sociaal domein bij bij IKC De Bongerd
21 mei 2024

Bustocht langs projecten openbare ruimte 
18 juni 2024

Informatieavond Brainport (Weert en Nederweert) bij Solarge 
20 juni 2024

Informatieavond sociaal domein bij bij IKC De Bongerd
21 mei 2024

Raadsinformatieavond Keyport en 
Brainport bij Groba BV 
5 maart 2024



‘Onze missie: samen doen wat  
het beste is voor álle inwoners’

Marieke Manders, fractievoorzitter GroenLinks Nederweert

Het raadswerk beschouwt ze als haar maatschappelijke plicht. Marieke Manders (59) heeft 
zoveel om voor te strijden. Het voortbestaan van Moeder Aarde staat op het spel en dicht bij 
huis de gezondheid van de inwoners van Nederweert. “Raadslid zijn is geen hobby, maar een 
verantwoordelijkheid. Het is onze taak om samen te doen wat het beste is voor álle mensen.”

Haar eerste twee jaar in de gemeenteraad waren “verre van gemakkelijk”, bekent ze eerlijk. De in 
het Gelderse Lochem geboren Ospelse is toegewijd, kritisch en vasthoudend. Een perfectionist die 
haar politieke bijdragen tot in de puntjes voorbereid. “Mensen in mijn omgeving vinden dat nog wel 
eens lastig, heb ik gemerkt. Als ‘eenmensfractie’ heb ik enorm mijn best moeten doen om mijn positie 
in te nemen. Geloof me: ik ben er niet op uit om mensen onderuit te halen. Als raadslid is het mijn 
taak om kritisch te zijn. Om zaken aan te kaarten die in mijn ogen beter moeten.”

Gezondheid en gelijke kansen 

Namens GroenLinks strijdt Marieke Manders voor eerlijke en gelijke kansen voor iedereen. Maar 
ook voor een gezonde, veilige en groene leefomgeving zodat jongeren niet wegtrekken, maar naar 
Nederweert toekomen. Namens ruim duizend bezorgde inwoners overhandigde Marieke in april een 
petitie aan het college, met daarbij de oproep om de hoogste prioriteit te geven aan de veiligheid 
van de meest kwetsbare verkeersdeelnemers. Vervolgens zocht ze contact met de BBB-fractie in 
Provinciale Staten. Die diende een motie in waarmee extra geld werd gereserveerd voor de aanleg 
van fietsbruggen over de N275 en N265. Marieke: “Doordat de coalitiepartijen vinden dat de kosten 
voor de bruggen niet opwegen tegen de baten komen de bruggen er nu geen van beiden. Tegen de 
afspraken van de vorige coalitie in. Ik vind dit onbehoorlijk bestuur. Inwoners rekenden op de komst 
van die bruggen. Een bezuiniging had ik uit kunnen leggen. Maar wat de coalitie nu gedaan heeft 
niet. Dit is echt slecht voor het vertrouwen van mensen in de lokale politiek.”   

Marieke Manders (midden) vormt namens GroenLinks een eenmansfractie in 
de gemeenteraad. Op de foto poseert ze samen met de fractieondersteuners. 
V.l.n.r. Sylvia Kuipers, Resa van den Broek – Esche, Marieke Manders, 
Jarno Bongers, Femke Jacobs.

Ruimte voor idealen

Ook transparantie van 
bestuur staat voor GroenLinks 
bovenaan de agenda. “In 
dit kader ben ik blij met de 
komst van het luchtmeetpunt, 
op de hoek Kuilstraat-Horick 
in Ospel. Ik hoef nu geen 
vragen meer te stellen over de 
concentratie fijnstof in de lucht. 
Het is voor iedereen zichtbaar. 
Kijk op www.luchtmeetnet.
nl en je ziet hoe het is gesteld 
met de luchtkwaliteit in onze 
gemeente.”



Verder blijft Marieke Manders zich inspannen voor een betere afhandeling van klachten door de 
gemeente. “Het is belangrijk dat de organisatie leert van gemaakte fouten en klachten op een 
professionele manier afhandelt.” 

In 2019 stopte Marieke met haar werk in de farmaceutische industrie. Aangespoord door de 
stikstofcrisis maakte ze ruimte voor haar idealen en verlegde ze de focus naar haar lokale 
leefomgeving. “Tijdens mijn studie biologie in Groningen was ik actief in de studentenpolitiek. 
Daar merkte ik dat je veel voor elkaar kunt krijgen wanneer je je idealen binnen een team van 
gelijkgezinden deelt en jezelf grondig voorbereidt”, vertelt de Ospelse die zich als strategisch 
beleidsmedewerker bij de provincie Noord-Brabant bezighoudt met vraagstukken rond natuur, 
water, bodem, stikstof en ruimtelijke ordening. 

Burgerplicht

Wat in Groningen kan, moet in Limburg ook kunnen, dacht ze. De afdeling GroenLinks regio Weert 
die zij mee oprichtte, heeft nu ruim 90 leden. Mensen die zich, net als zij, oprecht zorgen maken 
over de gezondheid van de planeet en haar bewoners. Marieke zoekt op alle mogelijke manieren de 
verbinding met burgers. Een integrale omgevingsvisie, betere raadsvoorstellen, de invoering van 
commissievergaderingen: ze ziet nog zoveel verbetermogelijkheden. Marieke is ambitieus, bij vlagen 
misschien wel té ambitieus, zo geeft ze ruiterlijk toe “Ik wil altijd meer dan ik kan. Om een beter 
raadslid te worden, moet ik slimmer en efficiënter gaan werken. Een tijdje geleden ben ik voor het 
eerst oma geworden. Dat is het mooiste wat er is en helpt me om te reflecteren op mijn raadswerk. 
Tegelijkertijd maakt mijn kleinkind me alleen nog maar bewuster van mijn burgerplicht, de missie 
waar we samen voor staan. Er is maar één aarde. Het is onze plicht om die gezond door te geven 
aan de volgende generaties.” 
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Raadsvoorstellen 70 

Raadsinformatiebrieven 72
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Vragen vragenuur raad 41

Amendementen 23 
(Voorstel tot wijziging van besluit) (12 aangenomen, 6 verworpen, 3 ingetrokken, 
 1 aangehouden)
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Kijkers raadsvergadering via Nederweert24
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